
Protokoll från KPR möte den 2019 -23 Tallåsenrummet

Närvarande: Maud Jonsson ordförande ON Bodil Eriksson Pro Ljusdal Anita Söderberg
Spf Järvsö Tommy Pårs Spf Föne Thor Nyberg Spf Föne Kurt Rådlund Pro Hennan
Roger Sannefur Pro Järvsö Kristina Olsson Spf Järvsö

Ordförande Maud Jonsson hälsar alla välkomna o öppnar mötet

Upprop
Till sekreterare valdes Kristina Olsson och som justerare valdes Anita Söderberg.

1 Dagordning godkändes

2 Information från ON
a) Ekonomi +-0 nästa månad klart att fördela inom ON

extra kostnader för bla. sjukskrivningar ordinarie personal som arbetat extra (kostar
mer då) svårt att hitta sjuksköterskor
sista okt. ca 3 miljoner kr över budget
extra pengar från statsbidrag 12,5 milj kr detta år statsbidrag -23
Från 1 okt. 11 timmars dygnsvila (eu bestämmelse) för all vårdpersonal, kommunen
har förhandlat med de fackliga organisationerna som berör, viss dispenser kommer
att ske.
För de som har delade turer får ersättning med 70% per timme av sin lön vid
tidsuppehållet.
22 miljoner kostar sjukskrivningarna
korttidssjukskrivningar 6% = 12 miljoner
långtidssjukskrivningar 10% = 10 miljoner
önskvärt 7%
c)Mötesplats postplan kommunen hyr ledig lokal Maria Sellberg äldrekonsulent
ansvarig. För dig som vårdar äldre, långvarigt sjuk, har demenssjukdom ,psykisk
ohälsa, missbruksproblem eller funktionsnedsättning
Anna Lundqvist anställd ON jobbar med digitalisering bla. nyckellås till hemtjänstens
kunder.

3. Brobygget ansvarig, Tanja Westerblom tf. verksamhetschef äldreomsorgen.
Syfte ökad kvalite kontinuitet förbättrad arbetsmiljö kostnadseffektivitet på scheman
att kunna påverka sin egen arbetssituation och jobba på ett annat sätt.
Representanter från alla vårdarbetsplatser träffas ig/mån 3 chefer +25-30
medarbetare effekt tidigast efter 1 år började 28/3 utvärderas okt -23
ex språkundervisning - vårdsvenska, avlasta sjukskrivna, attraktiv arbetsplats vård

och omsorgsutbildningar
4. Befolkningsprognos alla får bilaga finns idag 220 platser på säbo
5. Remiss nyproduktion 24 platser demensboende Källbacka som ON förordat.

6. Övriga frågor: Reglementet för KPR prio för oss .Vad är vår uppgift? svar önskas

från kommundirektören Mikael Björk
Ivo rapport ang äldreboende! Fast omsorg kontakt skall finnas från 1/7-23 helst usk

Maud tackade för visat intresse och avslutade mötet.
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